
PROTOKÓŁ NR XXXVIII/2009
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą

z dnia 28 sierpnia 2009 roku

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 28 
sierpnia 2009 roku w Sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w 
Nowym Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 10.00 do godz. 13.30.
Obradom sesji przewodniczył p. Zbigniew Kacprzyk – Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie 
listy obecności / załącznik nr 1 do niniejszego protokołu / prawomocność 
obrad. Na sali obecnych było 13 radnych na ustawowy skład liczbowy 15 
radnych. 
W sesji udział wzięli:
1. Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska
2. Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator
3. Sekretarz Miasta i Gminy p. Iwona Kieszek
4. Kierownik Posterunku Policji mł. asp. Janusz Dobrosz
5. Radny Powiatu Grójeckiego p. Krzysztof Fiks
6. Radca prawny tut. Urzędu p. Marian Seweryn
7. Członek Zarządu Województwa Mazowieckiego p. Waldemar 
Roszkiewicz
8. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych wg załączonej listy 
obecności /załącznik nr 2 do niniejszego protokołu/ 

PKT 1

Na sekretarza obrad radny p. Mirosław Binkiewicz zgłosił kandydaturę 
radnego p. Mirosława Borsa, który wyraził zgodę. W głosowaniu za 13 
na stan obecnych 13 radnych, sekretarzem obrad został radny p. 
Mirosław Bors. 

PKT 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że każdy z radnych w 
ustawowym terminie otrzymał proponowany porządek obrad i zapytał 
czy są uwagi i wnioski do proponowanego porządku obrad. Radni 
wniosków i uwag nie zgłosili. Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził 
głosowanie nad porządkiem obrad. W głosowaniu za 13 na stan 
obecnych 13 radnych, przyjęto porządek obrad w następującym 
brzmieniu :
1. Wybór sekretarza obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady.



4. Wystąpienia Przewodniczących Stałych Komisji Rady.
5. Sprawozdanie z działalności Burmistrz Miasta i Gminy za okres 
międzysesyjny.
6. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej.
7. Wystąpienie Członka Zarządu Województwa Mazowieckiego pana 
Waldemara Roszkiewicza.
8. Podjęcie uchwały w sprawie :
a) zmiany w budżecie Miasta i Gminy na rok 2009, 
b) zatwierdzenie taryf opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków,
c) udzielenie bonifikaty na zakup lokalu mieszkalnego.
9. Interpelacje i zapytania.
10. Wolne wnioski. 

PKT 3
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że 
protokół z poprzedniej sesji Rady Miejskiej był wyłożony do wglądu w 
Biurze Rady i zapytał czy są uwagi lub zastrzeżenia do protokołu z 
poprzedniej sesji. Uwag i zastrzeżeń nie zgłoszono, przystąpiono do 
głosowania nad przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji Rady. W 
głosowaniu za – 13 na stan obecnych 13 radnych, protokół z poprzedniej 
sesji został przyjęty.

PKT 4
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej p. Teresa Dudek poinformowała, że 
w okresie międzysesyjnym Komisja Rewizyjna odbyła jedno posiedzenie 
w dniu 25 sierpnia 2009 roku, na którym został omówiony wniosek 
Zakładu Usług Komunalnych w sprawie zatwierdzenia taryf dla 
zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków 
na terenie miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą. Ponadto p. Teresa 
Dudek oświadczyła, iż Komisja Rewizyjna zapoznała się oraz 
zaopiniowała projekty uchwał tj. zmiany w budżecie Miasta i Gminy, 
udzielenie bonifikaty na zakup lokalu mieszkalnego, zatwierdzenie taryf 
opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie 
ścieków. Poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty 
uchwał. Komisja zapoznała się z projektem uchwały Sejmiku 
Województwa Mazowieckiego w sprawie likwidacji Centrum 
Rehabilitacji im. Prof. M. Weissa SPZOZ oraz w sprawie likwidacji 
Mazowieckiego Centrum Neuropsychiatrii i Rehabilitacji Dzieci i 
Młodzieży w Zagórzu, komisja głosowała przeciw. Pani Teresa Dudek 
poinformowała iż została ustalona komisja do przeprowadzenia kontroli 
archiwum w Urzędzie Miasta i Gminy w Nowym mieście nad Pilicą oraz 
w Zakładzie Usług Komunalnych. 
Następnie Wiceprzewodniczący Komisji Budżetowej p. Dariusz 
Dziurowicz przedstawił planowane inwestycje i ich ceny. Stwierdził, iż 
pytanie o opinie w sprawie projektu uchwały Sejmiku Województwa 



Mazowieckiego w sprawie likwidacji Centrum Rehabilitacji im. Prof. M. 
Weissa SPZOZ oraz w sprawie likwidacji Mazowieckiego Centrum 
Neuropsychiatrii i Rehabilitacji Dzieci i Młodzieży w Zagórzu jest 
błędne, p. Dariusz Dziurowicz uważa, że opinie w tej sprawie powinna 
wyrazić pani Minister Zdrowia a nie radni Nowego Miasta w Nowym 
Mieście nad Pilicą. 
Jako kolejny wystąpił Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej 
Rady Miejskiej p. Lech Staniszewski, który przedstawił sprawozdanie z 
wizyty w szkołach i z rozmowy z dyrekcjami placówek. Zapoznał z 
tematyką oświaty, przewodniczący przedstawił jakie inwestycje są pilnie 
potrzebne na terenie szkól oraz przedstawił sprawozdanie z przygotowań 
szkół do roku szkolnego 2009 / 2010. 
Następnie radny Ryszard Lewecki wniósł sprostowanie do protokołu z 
Komisji Rewizyjnej w sprawie budowy drogi w Małych Łęgonicach. 
Sprostowanie radnego dotyczyło nazwy drogi, która będzie budowana 
ponieważ nie będzie to droga w Małych Łęgonicach , natomiast będzie to 
droga gminna Wólka Magierowa do granic gminy Małe Łęgonice.

PKT 5
Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska przedstawiła 
sprawozdanie z działalności za okres międzysesyjny tj. od 10 lipca 2009 
roku do 28 sierpnia 2009 roku.
1. W dniu 22 lipca 2009 roku została podpisana dokumentacja na 
wykonanie kosztorysu na budowę chodnika przy drodze wojewódzkiej nr 
707 w miejscowości Żdzary, koszt wykonania tej umowy około 50.000 
złotych.
2. W dniu 23 lipca 2009 roku dokonano odbioru drogi w miejscowości 
Rokitnica a 4 września 2009 roku odbędzie się odbiór z 
przedstawicielami województwa mazowieckiego, koszt tej drogi 
165.272,56 złotych.
3. w dniu 29 lipca 2009 roku dokonano odbioru technicznego drogi 
powiatowej w miejscowości Prosna koszt 179.913,89 złotych, droga 
sfinansowana w 50 % ze środków Urzędu, 50 % ze środków starostwa.
4. W dniu 22 lipca 2009 roku została powołana komisja przetargowa do 
otwarcia ofert na wykonanie ogrodzenia boiska szkolnego. Została 
wybrana firma z Radomia koszt ogrodzenia 83.259,27 złotych. 
Ogrodzenie zostało wykonane, w dniu 27 sierpnia 2009 roku inwestycja 
została odebrana. 
5. W dniu 14 lipa 2009 roku ogłoszono przetarg na budowę sieci 
wodociągowej przyłączania we wsi Dąbrowa-Józefów. Koszt tej 
inwestycji prawie 230.000 złotych wygrał pan Tadeusz Sowik z Rawy 
Mazowieckiej. Została podpisana umowa. 
6. W dniu 31 lipca 2009 roku ogłoszono przetarg nieograniczony na 
budowę budynku stacji uzdatniania wody z hydrofornią plus wodociąg w 
miejscowości Prosna – Żdżarki, jesteśmy po przetargu za około 7 dni 



będzie podpisana umowa, do 20 grudnia 2009 roku jest termin realizacji. 
W tym roku ta inwestycja zostanie zakończona koszt 1.166.277,71 
złotych. 
7. W dniu 19 sierpnia 2009 roku został ogłoszony przetarg 
nieograniczony na budowę sieci wodociągowych z przyłączami we wsi 
Gostomia. Termin składania ofert do 10 września 2009 roku, umowy 
zostaną podpisane pod koniec września. W związku z tym, że jest to nie 
duży odcinek do połowy listopada powinien być ukończony wodociąg w 
Gostomi. 
8. Urząd Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą dostał wezwanie 
na sprawę odnośnie roszczeń pana Bławdziewicza dotyczących pałacu. 
26 października 2009 roku odbędzie się sprawa w Warszawie. 
9. Urząd Miasta i Gminy dostał dotacje do szkół : 
- 20.000 złotych dla Publicznego Gimnazjum w Nowym Mieście na 
remont szatni,
- 25.000 złotych Publicznej Szkoły Podstawowej w Nowym Mieście nad 
Pilicą,
- 18 777 złotych dla Publicznej Szkoły Podstawowej w Żdżarach. 
Również dostaliśmy dotację z Urzędu Marszałkowskiego 50.000 złotych 
na remont kuchni w Publicznym Gimnazjum w Nowym Mieście. Łącznie 
na inwestycje oświatowe Gmina pozyskała 113.777 złotych. Jeśli chodzi 
o remont kuchni – były własne środki ale w związku z tym, iż 
dokumentacja była źle przygotowana brakowało pewnych elementów, 
mając dokumenty urząd zrobił aktualizację okazało się że brakowało 
kosztorysu wodno – kanalizacyjnego, wentylacji, kosztorysu 
energetycznego. W związku z tym przetarg został unieważniony, 50.000 
złotych które Urząd dostał, Skarbnik napisze wniosek o to aby te 
pieniądze zostały przyznane Urzędowi w następnym roku, jako środki 
nie wygasające. 
10. Składaliśmy wnioski o środki unijne z działania 7.2.1 dotyczące 
oświaty to był wniosek, w którym są m.in. chodniki przy szkole 
podstawowej, termomodernizacja Gimnazjum i wyposażenia wszystkich 
szkół działających na terenie gminy Nowego Miasta oraz 6.2 to jest 
budowa, modernizacja stadionu. Przeszły pozytywnie pierwszy etap 
oceny formalnej, obecnie są na etapie oceny merytorycznej.
11. Zakończony został remont dachu OSP Żdżary, koszt 12.000 złotych 
przy czym 4 .000 złotych dotacja ze starostwa, pozostałe środki zapłaci 
gmina. 
12. Rozpoczynamy rewitalizację placu Ojca Honorata Koźmińskiego na 
rozpoczęcie prac potrzebna jest zgoda konserwatora. Konserwator 
wyrazi zgodę jeśli będzie plan zagospodarowania, koszt tej inwestycji 
30.000 złotych.
13. W dniu 31 sierpnia 2009 roku odbędzie się drugi etap odbioru drogi 
wojewódzkiej nr 728. W pierwszym odbiorze wystąpiły usterki inwestor 



zobowiązał się, że w ciągu 2 tygodni usterki zostaną usunięte. Inwestor 
nie usunął usterek , termin został przesunięty na 31 sierpnia 2009 roku. 
14. Burmistrz Miasta i Gminy Nowe Miasto odbyła spotkanie z 
Mazowiecką Spółką Gazową w sprawie gazyfikacji Gminy. Spółka ta 
przedstawiła koncepcję rozbudowy modernizacji systemu gazowego w 
perspektywie do roku 2020. Według koncepcji jeśli spółka podjęła by 
rozbudowę sieci na terenie Nowego Miasta i Białej Rawskiej, między 
tymi miejscowościami zostałaby utworzona stacja wysokiego ciśnienia. 
Koszt całej inwestycji 22 mln złotych. Według spółki inwestycja 
powinna zwrócić się według 10 lat. Po ponownych przeliczeniach spółka 
stwierdza ,że gazyfikacja jest nieekonomiczna i inwestycja nie zwróci 
się. Aby inwestycja się powiodła należy pozyskać strategicznego 
inwestora.
15. W dniu 1 września 2009 roku odbędą się obchody 70 rocznicy 
napaści Niemców na Polskę w związku z tą uroczystością Prezes 
Związku Kombatantów RP i byłych więźniów Politycznych przesyła 
zaproszenie na uroczystość pod pomnikiem - obeliskiem przy ulicy 
Tomaszowskiej o godz. 12.00.
16. W dniu 20 sierpnia 2009 roku w Warszawie w Zarządzie Dróg 
Wojewódzkich odbyła się rada budowy obwodnicy . Pani Burmistrz nie 
była obecna ponieważ była to wewnętrzna narada między zarządem a 
inwestorem.
17. Na terenie gminy Nowe Miasto nad Pilicą gościli : Marszałek Struzik 
i Marszałek Waldemar Roszkiewicz – mówił o inwestycjach sportowych 
na terenie gminy i o pozyskaniu środków unijnych na ten cel. Wspomniał 
również o doposażeniu szpitala. Z Marszałkiem Struzikiem rozmawiano 
na temat przyjęcia terenów po byłej Jednostce Wojskowej w Nowym 
Mieście nad Pilicą. 
18. Burmistrz Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą w imieniu 
wójtów i starosty zaprosiła wszystkich mieszkańców na Powiatowe 
Święto Plonów , które odbędzie się 30 sierpnia 2009 roku w Lewiczynie. 
19. W dniu 6 września 2009 roku p. Burmistrz zaprasza na Gminne 
Dożynki , które odbędą się o godz.13.30 na Górce Zgody. 
20. 22 września 2009 roku w Nowym Mieście odbył się festyn 
„Pożegnanie Lata” , który bardzo podobał się mieszkańcom. 
Następnie Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska poprosiła 
Przewodniczącego Rady Miejskiej o wniesienie jej wniosku dotyczącego 
upoważnienia Burmistrza do pozyskania środków na modernizację płyty 
na stadionie miejskim przy ul. Ogrodowej. Koszt płyty około 490.000 
złotych, do końca listopada należy złożyć wniosek o pozyskanie 
środków. Z Urzędu Marszałkowskiego na powyższą inwestycję można 
pozyskać 1/3 tych środków. Pieniądze te muszą zostać umieszczone w 
wieloletnim planie inwestycyjnym a zagwarantowane muszą być w 
budżecie na 2010 rok. 



Ponadto p. Burmistrz odniosła się do wniosku Komisji Oświaty 
dotyczącym zamontowania lustra we wsi Pobiedna, wniosek jest 
ponawiany. 13 stycznia 2009 roku wniosek trafił do Powiatowego 
Zarządu Dróg. 24 lutego 2009 roku odpowiedź, że teren jest zabudowany 
więc postawienie jest nieuzasadnione. Powiat nie wyraził zgody na 
zamontowanie lustra natomiast gmina nie może ponieważ jest droga 
powiatowa. 
Następnie p. Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował p. Burmistrz 
za sprawozdanie za okres międzysesyjny oraz oświadczył że 
przedyskutuje z radnymi wniosek p. Burmistrz. 
Pan Lech Staniszewski zadał pytanie w związku z odbiorem drogi 
wojewódzkiej 31 sierpnia , Kto będzie z Rady w komisji odbioru drogi ? 
Kto był z komisji do odbioru drogi w Prosnej ?Pani Burmistrz 
odpowiedziała ,że w komisji odbioru drogi wojewódzkiej był pan 
Andrzej Przyborek. 
Pan Zbigniew Kacprzyk powitał Członka Zarządu Województwa 
Mazowieckiego p. Waldemara Roszkiewicza oraz Członka Zarządu Rady 
Powiatu Krzysztofa Fiksa. Przewodniczący Zbigniew Kacprzyk 
zaproponował zamianę punktów porządku obrad, punkt 7 jako 6, 
propozycja jednogłośnie przyjęta.

PKT 6 

Wystąpienie Waldemara Roszkiewicza, który oświadczył że pani 
Burmistrz oraz pan Krzysztof Fiks dołożyli wszelkich starań o budowę 
orlika. Podziękował radnym za popieranie pomysłów pani Burmistrz. 
Pan Roszkiewicz poinformował, że nasze województwo płaci podatek 
tzw. Janosikowy oznacza to ze płacimy do biedniejszych samorządów. 
Zmniejszają się wpływy do naszego budżetu, nie będzie tylu programów 
pomocowych co w tym roku takich jak na poprawę funkcjonowania 
obiektów szkolnych. Przewodniczący p. Kacprzyk zadał pytanie p. 
Roszkiewiczowi dotyczące przekształceniu Centrum Rehabilitacji im. 
prof. M. Weissa SPZOZ oraz Mazowieckiego Centrum Neuropsychiatrii 
i Rehabilitacji Dzieci i Młodzieży w Zagórzu. Pan Roszkiewicz 
powiedział że przewodniczący ma obowiązek prawny przeprowadzenia 
konsultacji z radnymi. Ponadto oświadczył , że Samodzielny Szpital 
Publiczny funkcjonuje sam i nie ma szansy pozyskania innych środków , 
prywatne szpitale nie są w stanie funkcjonować bez NFZ. Szpitale nie są 
równo traktowane i to jest główny cel przekształcenia. Pan Waldemar 
Roszkiewicz zasugerował, ze jeśli Rada jest za likwidacją to pod 
warunkiem zapewnienia dostępu do świadczeń medycznych. Dodał, że 
firmy niepubliczne nie potrafią funkcjonować bez NFZ i korzystają z 
dochodu z innych źródeł oraz że słowo prywatyzacja zamieniamy na 
przekształcenie. 



Członek Zarządu Rady Powiatu Krzysztof Fiks podziękował 
Marszałkowi za wizytę oraz poprosił o pomoc w dalszych inwestycjach a 
także podziękował za dotychczasowa współpracę. Ponadto p. Fiks 
oświadczył, że Zarząd zabezpieczył 12 mln złotych na budowę 
obwodnicy, że po otrzymaniu dokumentacji na początku przyszłego roku 
ruszy budowa. Pan Fiks podziękował Marszalkowi za opiekę prawną. 
Radny p. Binkiewicz stwierdził dlaczego obwodnica w Nowym Mieście 
jest taka ważna, mówił o mieszkańcach Nowego Miasta i rozbudowie 
osiedla Sadowa o tym że nie ma możliwości rozbudowy dróg 
dojazdowych. Stwierdził że gmina posiada 15 ha po RSP a droga 
dojazdowa stworzyłaby szansę na rozwój tego terenu ponadto ciężkie 
auta skierowałyby się na obwodnice co zmniejszyłoby zniszczenia 
kamienic spowodowane przejazdami samochodów ciężarowych przez 
Nowe Miasto. 
Pan Franciszek Kozera oświadczył że jest za niska opłata chorego i jest 
inny sposób leczenia niż w 1947 r. Pan Roszkiewicz powiedział że 
poziom składki na NFZ jest za niski, cena składki powinna być 
adekwatna do leczenia. Pan Kacprzyk podziękował Marszałkowi za 
przybycie na sesję i podziękował za pomoc w inwestycjach.

PKT 7
Pani Burmistrz Barbara Gąsiorowska rozdała zaproszenia na Dożynki. 
Pan Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Kacprzyk poinformował, 
że w dniu 29 lipca 2009 roku pani Burmistrz przedstawiła wniosek w 
sprawie ustalenia stawek zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków . Przewodniczący przedstawił pismo ze 
Starostwa Powiatowego w Grójcu do Przewodniczącego dotyczące 
zawodów strzeleckich w Warce. Przewodniczący podziękował za 
obchody patriotyczno – religijne, które odbyły się w dniu 15 sierpnia 
2009 roku. Następnie głos zabrał Kierownik Posterunku Janusz Dobrosz, 
który przekazał komunikat o kradzieży siatki ogrodzeniowej, prosił o 
ostrożność i zabezpieczenie siatki. Ponadto podziękował za pamięć o 
święcie Policji. Pani Helena Pardej poprosiła kierownika Posterunku 
Policji o patrol na boisko. 

PKT 8a
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 
uchwały sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2009rok Poprosił 

skarbnika o zreferowanie w/w projektu. Skarbnik p. Ewa Bator 
przedstawiła 8 załączników dotyczących zmian w budżecie miasta i 

gminy.
Poinformowała ,że dochody zmniejszają się o kwotę 5,423zł i dochody 
po zmianach wynoszą 16,877931zl, natomiast wydatki zwiększa się o 
kwotę 737zł i wydatki po zmianach wynoszą 20,744.487zł.
Załącznik nr 1 dotyczący zwiększenia dochodów ogółem wynosi 
85.215zł 



Tytułem zmniejszające dochody razem wynosi 90.638zł 
Załącznik nr2 tytułem zwiększające wydatki wynosi 60.977zł 
Tytułem zmniejszające wydatki razem 60.240zł 
Załącznik nr 3 Przeniesienie wydatków pomiędzy poszczególnymi 
podziałami klasyfikacji budżetowej Wydatki głównie zmieniają się w 
pionie wydatki inwestycyjne.
W wyniku wprowadzonych zmian deficyt uległ zwiększeniu o kwotę 
6,160zł i wynosi 3,866,556zł.
Zmiany w pozostałych załącznikach ( załączniki nr 4,5,6,7,8)wynikają ze 
zmian wprowadzonych w załącznikach 1,2,3.
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są uwagi i pytania do 
przedstawionego projektu uchwały Radny Binkiewicz ponowił wniosek z
Komisji Rewizyjnej o przełożenie inwestycji z Małych Łęgonic w 
kierunku Wólki Magierowej na budowę drogi w Wale , ponieważ droga 
w Wale jest w całości w terenie zabudowanym i jest to odcinek 510m.
Radny p. Ryszard Lewecki stwierdził , iż w jego przekonaniu ważniejsza 
jest droga w kierunku Małych Łęgonic ponieważ może być to szansa dla 
Nowego Miasta na rozwój turystyczny. 
Radny p. Staniszewski mówi o oszczędnościach i o ich wykorzystaniu , 
mówi , że popiera budowę boiska i wspomina o budowie drogi w 
Gostomi , która w 50% była budowana przez wieś i powiat. Gostomia nie 
dostała środków na drogę od Gminy. W dalszym ciągu nie można 
dokończyć 500m drogi w Gostomi z braku środków. Wielokrotnie 
zabiegał o drogę powiatową w Gostomi wspomniał również o tym , że 
kiedy był ustalany budżet na początku roku powiedziano , że jak będą 
oszczędności to będzie zrobiona droga w Gostomi. Radny p. 
Staniszewski zaapelował do Radnych aby zastanowili się co robią? 
Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził głosowanie nad wnioskiem 
radnego p. Mirosława Binkiewicza głosowano za 3, przeciw 6, 
wstrzymało się 3
Wniosek nie przeszedł.
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w 
sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2009 rok, w głosowaniu za 
12, przeciw 0, wstrzymało się 1, uchwalono uchwałę nr 
XXXVIII/234/2009, Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu. 
Radny p. Lech Staniszewski opuścił salę obrad, nie brał udziału w 
głosowaniu.

PKT 8b
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie 
ustalenia stawek za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzenie ścieków. Zmiany w płatnościach mają nastąpić od 1 
października 2009 roku. Pytań nie stwierdzono przystąpiono do 
glosowania w/w projektu uchwały w głosowaniu za 12, przeciw 0, 



wstrzymało się 1 uchwalono Uchwałę nr XXXVIII/235/2009 w 
przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu.

PKT 8c
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie 
udzielenia bonifikaty na zakup lokalu mieszkalnego. Pytań nie 
stwierdzono, przystąpiono do głosowania w/w projektu uchwały. W 
głosowaniu za 12, przeciw 0, wstrzymało się 0 na stan obecnych 12 
radnych, uchwalono uchwałę nr XXXVIII/236/2009 w przedmiotowej 
sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

PKT 9
Interpelacje nie dotarły do biura Rady. Nie ma pytań do 
przewodniczącego. 

PKT 10
Pani Helena Pardej Przewodnicząca Rady Osiedlowej zapytała jak 

przedstawia się sytuacja ze środkami na chodniki przy blokach 1,2,3 na 
ulicy Ogrodowej. Przewodniczący p. Kacprzyk odpowiedział, że nie 
wiadomo kiedy wpłyną środki do Gminy na tą inwestycję. Radny p. 

Kazimierz Tomczyk podziękował pani Burmistrz i Przewodniczącemu 
Rady za dywanik i oznakowanie. Przewodniczący Rady p. Kacprzyk 
odpowiedział pani Burmistrz na wcześniej przedstawiony wniosek że 
jeśli będą zapewnienia iż środki z zewnątrz w wysokości 1/3 zostaną 

pozyskane to jest dobra wola Rady, żeby pani Burmistrz w dalszym ciągu
zabiegała o przebudowę płyty stadionu w Nowym Mieście. 

Przewodniczący zapytał panią Sekretarz czy wieńce na tegorocznych 
dożynkach będą wyróżniane? Pani Sekretarz odpowiedziała że będą 

wyróżniane przez panią Burmistrz a od pani sekretarz będą zaproszenia 
na poczęstunek. Pan Franciszek Kozera powiedział żeby pan 

Przewodniczący wziął w obronę tych sołtysów, którzy nie mają swoich 
radnych w Radzie Miejskiej. Przewodniczący p. Kacprzyk odpowiedział 

że każda wioska jest łączona w okręg wyborczy i każdy jest 
reprezentowany w Radzie.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji Przewodniczący 
zamknął obrady Sesji.

Protokołowała Przewodniczył

Sylwia Parcheta (stażystka)


